
Onderwerp: Schriftelijke vragen inzake betrokkenheid basketbalvereniging Orca’s 
bij ontwikkeling nieuwe sporthal in Zeeheldenwijk 

Geacht college, 

In juli 2024 is basketbalvereniging Orca's, samen met de verantwoordelijk wethouder, 
betrokken geweest bij een ronde langs verschillende sportaccommodaties in het kader van 
de planvorming voor de nieuwe sporthal in de Zeeheldenwijk. Sindsdien is het rondom dit 
traject echter stil gebleven voor de vereniging. Tot hun verbazing vernamen zij recent dat 
een andere sportvereniging, namelijk de zaalvoetbalvereniging, wél actief wordt betrokken 
bij de verdere planvorming voor deze nieuwe sporthal. 

De basketbalvereniging Orca’s is hier niet van op de hoogte gesteld, noch uitgenodigd 
voor vervolgoverleg, en voelt zich daardoor gepasseerd. Deze vereniging is groeiende, 
loopt op de huidige locatie tegen meerdere knelpunten aan, en heeft een duidelijke wens 
om zich in de toekomst te huisvesten in de nieuwe sporthal. 

Als raadsleden zijn wij op 9 mei 2025 per brief geïnformeerd hierover door 
basketbalvereniging Orca’s.  

Naar aanleiding hiervan stelt de CDA-fractie de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat de betreffende 
basketbalvereniging Orca’s zich niet (meer) betrokken voelt bij de 
planvorming voor de nieuwe sporthal in de Zeeheldenwijk? 

2. Kan het college aangeven waarom deze vereniging niet is uitgenodigd of 
betrokken bij het verdere overleg over de inrichting en ontwikkeling van de 
nieuwe sporthal, terwijl zij eerder wel actief hebben meegedacht en 
belangstelling hebben getoond? 

3. Welke sportverenigingen zijn op dit moment wél betrokken bij het overleg 
over de nieuwe sporthal, en op basis van welke criteria is deze selectie 
gemaakt? 

4. Is het college bereid alsnog in gesprek te gaan met de basketbalvereniging 
Orca’s en hen te betrekken bij de vervolgstappen, zodat hun wensen en 
behoeften meegenomen kunnen worden in het proces? 

5. Hoe ziet het college in bredere zin de rol van sportverenigingen als 
volwaardige gesprekspartners in de planvorming van gemeentelijke 
sportaccommodaties? 

Wij zien de beantwoording graag binnen de daarvoor geldende termijn tegemoet. 

Met vriendelijke groet,  

CDA Urk 

 


